
Notulen Oudervereniging 21 maart 2024 

 

Aanwezig: Pia (v), Hans (penningmeester), Katja (school), Kim (school), Miriam, Nicoel, William, Janne 

(notulist), Karlijn (secretaris) 

 

 

Stand van zaken school 

Weinig zieken, waardoor fijn werken voor het team 

Via Social Schools wordt binnenkort ook weer aandacht besteed aan de insteek. 

Nieuw kernconcept is net gestart. Ook is een muziekdocent gestart. 

 

 

Stand van zaken financiën 

We zitten 100 euro boven de begrootte ouderbijdragen. 

Hans vraagt of er nog declaraties van Kerst komen? Dat is niet het geval. 

Kim checkt nog bij de units of er nog declaraties komen voor Sinterklaas (kringcadeaus) 

Budget carnaval is besteed. 

Alle excursies zijn inmiddels gepland en ook voor de sportdag komen nog facturen. 

 

 

Sportdag 

De organisatie van de sportdag past binnen het begrootte budget, dat lager was dan voorgaande 

jaren.  

Er zijn nog wel wat vrijwillers nodig, maar het ziet er nu naar uit dat dat goed komt. 

  

Evaluatie Carnaval 

Goed verlopen. Ook een unitoverstijgende activiteit (modeshow) georganiseerd. Voldoende ouders 

die ondersteunden. Dat was voor het schoolteam erg fijn. 

 

 

Derde kwartaalstart 

Het was erg rustig. Er waren maar 8 ouders. 

School heeft een enquete uitgezet over de kwartaalstarts, waarop 64 ouders hebben gereageerd. 

Een groot deel van de ouders was verhinderd vanwege ziekte of andere calamiteiten. 



Sommige ouders willen graag een verbinding zien met het kernconcept of weten wat de toegevoegde 

waarde is voor het kind of het onderwijs. 

Tijdstip van 19-21 uur is meest geliefd (zonder kinderen). 

Enkele ouders willen ook meedenken over het vervolg. Daar gaan we binnenkort mee in gesprek, 

samen met Miriam, Nicole en Janne, die vanuit de OV betrokken zijn bij de kwartaalstarts. Kim plant 

dat in. 

De evaluatie van deze avond heeft dus ook goede gesprekken en feedback opgeleverd waar we 

verder mee kunnen voor het vervolg van de kwartaalstarts. 

Unit 2 ouders hebben ook echt behoefte aan de insteek en visie van de school. Dat wordt nu ook 

ingepland. Dit is wellicht voor andere units ook interessant. Omdat Wittering.nl echt een wezenlijk 

andere visie op leren en ontwikkelen heeft, is het wel goed om hier regelmatig met ouders over te 

spreken. Dit is ook een thema waar het team over spreekt voor het schoolvaarplan. 

 

 

Zomerfestival 

De organisatie is weer opgestart. Afstemming met unit 2 moet nog plaatsvinden. 

Karlijn vraagt of de school na wil denken over de aanschaf van een boombox met microfoon. Dat is 

ook bruikbaar voor muzieklessen en W3D. 

 

 

Communicatie 

Volgend jaar bestaat Wittering.nl 20 jaar. Dat is een mooi moment om publiciteit te geven en 

zichtbaar te maken waar de school voor staat. 

Ook dit jaar denkt de school na over hoe de verbinding met de wijk meer te maken en ook kenbaar te 

maken dat de school hier is. 

 

 

W3D 

De voorbereiding gaat binnenkort weer starten. William zal een berichtje maken zodat kinderen zich 

kunnen aanmelden. Het schoolteam kan zich dan ook weer inschrijven om bij de pauzepost te staan. 

 

 

Schoolfotograaf 

De dag verliep best goed. Individuele foto’s en kringfoto’s geen bijzonderheden. De broers/zussen 

foto’s kunnen volgend jaar beter qua organisatie. Niet alle kinderen in een keer uit de kringen halen. 

Fijne fotograaf. 

https://eur02.safelinks.protection.outlook.com/?url=http%3A%2F%2Fwittering.nl%2F&data=05%7C02%7Coudervereniging%40wittering.nl%7C6403065b9bd24150bc3a08dc4be5f240%7Cbe10a028927d48c18b1b063c3fdadcc2%7C0%7C0%7C638468698230920447%7CUnknown%7CTWFpbGZsb3d8eyJWIjoiMC4wLjAwMDAiLCJQIjoiV2luMzIiLCJBTiI6Ik1haWwiLCJXVCI6Mn0%3D%7C0%7C%7C%7C&sdata=40Eh1er3Wu3UP1z%2BiZlRJcaWt%2B%2FoVGYWrknYQmUJcyg%3D&reserved=0
https://eur02.safelinks.protection.outlook.com/?url=http%3A%2F%2Fwittering.nl%2F&data=05%7C02%7Coudervereniging%40wittering.nl%7C6403065b9bd24150bc3a08dc4be5f240%7Cbe10a028927d48c18b1b063c3fdadcc2%7C0%7C0%7C638468698230927219%7CUnknown%7CTWFpbGZsb3d8eyJWIjoiMC4wLjAwMDAiLCJQIjoiV2luMzIiLCJBTiI6Ik1haWwiLCJXVCI6Mn0%3D%7C0%7C%7C%7C&sdata=UUCmKuLDipkfIv9g6anzonQQMoj1AhYwSbMb0hUg8ks%3D&reserved=0


 

 

Frequentie vergaderen 

Tot nu toe meestal 7 vergaderingen per schooljaar. De vergadering in december vervalt vaak. In 

periode voorjaar tot zomer speelt er juist weer veel. 

Conclusie: we houden de huidige frequentie aan. 

De penningmeester en voorzitter houden er komend jaar ook mee op. Ruim voor de zomer moeten 

we dus opnieuw voor deze rollen gaan werven. 

Actie: eerste oproep in de nieuwsbrief van maart. Karlijn maakt een bericht en stuurt dit naar 

Chantal. 

 

 

One drive 

De mappenstructuur werkt goed. De communicatiefunctie werkt niet prettig. We overwegen over te 

stappen naar gebruik van Teamsmappen via school. Karlijn benaderd Chantal hiervoor. 

 

 

Rondvraag 

Kim vraagt wie er mee wil denken over het jubileumjaar. Miriam, Nicole en Karlijn. 

Nicole vraagt of er nog iemand kan helpen met Pasen. Janne biedt zich aan. 

Hoe gaan we om met bekers voor drinken tijdens activiteiten? We kiezen ervoor met Pasen te kijken 

hoe het bevalt als we kinderen vragen om zelf hun beker mee te nemen. 

 

 

De volgende OV vergadering is op 6 mei. 

 


